
neji davkoplačevalci; naš okraj pa je tudi 
bolj obljuden nego okraj na ono stran Vol
fovega brega. Tista kopica ljudij, ki prebiva 
okoli Radgone, se bo že pripeljala k nam. 
Podnebje je pri nas tudi zdravo, stanovanj 
za uradnike je dovolj, in vse drugo bo se s 
časom že našlo in dalo. Upamo torej, da se 
ugodi naši želji. 

Pišece. (Ni bilo hude toče.) V šte
vilki 31. «Slov. Gospodarja« je nekdo poročal, 
da je 30. malega srpana po vsem breškem 
okraju toča uničila vse pridelke, posebno pa 
vinograde; toda, hvala Bogu, ni celo tako 
resnica. Padala je toča med dežjem, a čisto 
mirno, brez viharja in redko; bila je mehka 
in drobna, padala je kakih 3 do 6 minut, 
pouzročila ni velike škode. Bog nas varuj še 
zanaprej hudega vremena, potem bo v jeseni 
vesela trgatev. Pač pa so si nekateri tukajšnji 
vinogradniki napravili točo v svojih vinogradih 
in to s tem, da niso škropili, meneč, da ni 
potrebno več škropiti. Nekateri niso čisto nič 
škropili, nekateri pa prepozno; tistim je uni
čila strupena rosa skoro vse, grozdje je čisto 
velo in drobno, najbrž ne bo dozorelo. Sedaj 
je jasno dokazano tukaj pri nas, da kdor ne 
misli škropiti, naj tudi vinograda ne dela, 
ker brez škropljenja ne bo vinska trta celo 
nič rodila. 

Sv. Jurij ob ŠČavnici. (Sodišče in 
davkar i j a . ) Slišimo, da iščejo za sodišče 
v Gornji Radgoni pripravnega prostora, na 
kojem hočejo sezidati poslopje za sodišče in 
davkarijo. Mnogo modrih svetov se sliši v 
tem oziru. Radgončani bi seveda radi, da 
pridejo uradi v mesto. In ker meščanski 
upliv ni majhen, ne bilo bi niti tako čudno, 
ako se ugodi njih želji. Toda temu moramo 
mi v okraju najodločneje ugovarjati. Mi ne 
bomo hodili v mesto, v drug politični okraj, 
posebno pa še ne v tako nemško gnezdo, 
kakor je Radgona. Najbolj pametno bi bilo, 
ako se premesti sodišče in davkarski urad 
k Sv. Juriju ob Ščavnici. Tamkaj je prostora 
dovolj, da se postavi novo poslopje. Mi Jurjev
čani imamo pravico zahtevati urade pri nas, 
kajti Jurijevčani in Ščavničarji smo najmoč

Dopisi. 


